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Općina Sveti Đurđ svečanom je sjednicom proslavila svoj dan i blagdan Svetog Jurja, a 

svečanosti su nazočili mnogi uzvanici, župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, 

saborski zastupnici Dubravko Bilić i Predrag Štromar, načelnici i gradonačelnici općina i 

gradova, županijski vijećnici te predstavnici mnogih tvrtki i poduzeća.

Uvodno je sve goste pozdravio predsjednik Općinskog vijeća Damir Grgec te se zahvalio 

svim vijećnicima, načelniku, jedinstvenom upravnom odjelu, radnicima u komunalnom 

odijelu na odličnoj suradnji kao i svima koji su doprinijeli da je općina Sveti Đurđ unazad 

četiri godine bila mjesto ugodnog življenja.

Načelnik Općine Sveti Đurđ Josip Jany u svom je obraćanju istaknuo sve projekte koji su 

obilježili prošlu godinu i na koje se fokusirao rad općinske vlasti. Najavio je i nove projekte.

-Dom za starije i nemoćne kojeg jedini mi kao općina gradimo u našoj županiji je investicija

dosta velike vrijednosti, ali tu se vidi naša briga za starije osobe i one treće životne dobi. 

Krenuli smo u realizaciju projekta, sredstva smo imali na računu, iznos sufinanciranja bio 



je oko milijun eura, ali investicija će na kraju ipak biti malo veća jer u projekt nije uključen 

namještaj ni ograda. Radove ćemo završiti kroz dva mjeseca i kreće zatim postupak 

osnivanja javne ustanove, namještanje i zapošljavanje. Dom je veličine oko 800 kvadrata, 

bit će za 42 korisnika koji će imati 24-satni smještaj, a bio je predviđen i kao dnevni 

boravak. Zapošljavat ćemo 20 osoba. Taj segment je potreban ako se želite kandidarati 

prema EU sredstvima. Kandidarali smo ga prema ministarstvu graditeljstva te nam je 

odobreno 150 tisuća eura, što je iznos vrijedan pažnje. Druga stvar kojom se bavimo je 

potreba za dječjim vrtićem koja je velika. Trenutno imamo 107 polaznika, planiramo još 20-

tak djece što bi bilo dovoljno, a u narednom razdoblju planiramo krenuti u gradnju još 

jedne etaže jer interes je dosta veliki, mlade familije rade i vrtić im je potreban – rekao je 

načelnik Jany.

Dan Općine čestitao je i župan Anđelko Stričak istaknuvši izuzetno dobru suradnju 

Varaždinske županije i Općine Sveti Đurđ.

-Prošle godine sam na inicijativu građana s tog područja, pa tako i načelnika Markovića, 

Vrbanića, Janyja, Nađa, Solara te gradonačelnika Bilića održao nekoliko sastanaka 

vezano za problematiku prometa ovog područja. Za izradu studije koja bi dala mogućnosti 

rješenja prometa ngažirano je Sveučilište Sjever kako bi struka dala svoj stav. Ako ne ovaj,

onda idući tjedan će biti izprezentirani ti prijedlozi kako bi i sami građani mogli sudjelovati u

raspravi i reći koja je najbolja opcija za poboljšanja prometa.

- Imamo jako gospodarstvo, trenutačno imamo oko 350 milijuna eura vrijednih investicija. 

Između ostalog koliko je jako varaždinsko gospodarstvo, najbolje o tome govore tereta 

vozila. Na našem području ih je registrirano oko 11.000, što bi u usporedbi s brojem 

stanovnika Grada Varaždina značilo da svaki četvrti Varaždinac ima jedno teretno vozilo. I 

zato moramo voditi brigu o sigurnosti prometa a i potrebama gospodarstva. Započeli smo 

s izgradnjom brzih cesta, najvjerojatnije u utorak krećemo s izgradnjom brze ceste i to prve

faze od Varaždina do Cerja Tužnog. Po meni sve ide jako dobro – rekao je župan Stričak.

Nakon službenog dijela uslijedilo je neformalno druženje.






